

Title (en)

Method of embroidering high-pile textile products, and textile product with embroidery.

Title (de)

Verfahren zum Herstellen von Stickereien auf textilen Erzeugnissen mit hohem Flor sowie textiles Erzeugnis mit Stickerei.

Title (fr)

Procédé pour broder les ouvrages textiles à hautes boucles, et produit textile à broderies.

Publication

EP 0025996 A1 19810401 (DE)

Application

EP 80105662 A 19800920

Priority

DE 2938188 A 19790921

Abstract (en)

The invention is aimed at developing a process by which textile products of relatively high pile are provided to a satisfactory degree with conventional embroidery patterns on standard embroidering machines. A mat with an appropriate embroidery is to be produced in this way. An essential feature of the invention is that arranged on the (lower) side of the textile product (mat 11) facing away from the pile (10) is a sheet-like underlay (15), through which pass knitting needles and yarns and by means of which embroidery (14) is sewn onto the underside of the textile (11). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf ein Verfahren zum Herstellung von Stickereien auf textilen Erzeugnissen mit hohem Flor sowie ein textiles Erzeugnis mit Stickerei. Die Erfindung bezweckt ein Verfahren zu entwickeln, durch das textile Erzeugnisse mit verhältnismäßig hohem Flor auf (herkömmlichen) Stickerei-Maschinen einwandfrei mit üblichen Stickerei-Motiven versehen werden. Es soll auf diese Weise ein Matte mit entsprechender Stickerei hergestellt werden. Wesentlich für die Erfindung ist, daß auf der vom Flor (10) abgewandten (unteren) Seite des textilen Erzeugnisses (Matte 11) eine flächige Unterlagen (15) angeordnet ist, die durch Sticknadel und Faden mitdurchdrungen und durch die Stickerei (14) die Unterseite des textilen Erzeugnisses (11) angeheftet wird.

IPC 1-7

D05C 17/02

IPC 8 full level

D05C 17/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

D05C 17/00 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 1485261 A1 19690717 - NORSOL S A
- [A] GB 191213207 A 19120919 - FAIRWEATHER WALLACE [GB]
- [A] US 2949086 A 19600816 - MCFADDIN RAY D
- [A] DE 307516 C

Cited by

FR2679268A1; US5388538A; CN104631000A

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0025996 A1 19810401; DE 2938188 A1 19810402

DOCDB simple family (application)

EP 80105662 A 19800920; DE 2938188 A 19790921